



聖地牙哥北郡中文學校



2017-2018 學分班團體中文卡拉 OK 歌唱比賽辦法

比賽日期: 2018 年 2 月 3 日

比賽時間: 1:30pm to 3:00pm

比賽地點: Black Mountain Middle School, Little theater

參加資格:

所有學分班均須參加。

歡迎其他班級報名參加歌唱表演，每隊至少有七位同學。參賽以班級為單位。學校將依報名順序及試唱的表現安排表演時間(由於園遊會當天時間有限，以二~四隊為限)。欲表演的隊伍須依以下規則，於截止日前報名及繳交音樂檔，否則學校有權取消該隊之表演。

比賽歌曲: 自選

請自行準備和提供參賽歌曲的 MP4 檔案，並於 12/16/2017 前將 MP4 檔案電郵至 nccs.Singing@gmail.com。請確認歌曲文檔為伴奏音樂並附有字幕。

試唱日期: 2018 年 1 月 27 日，詳細試唱時間將以電郵通知各班老師。

試音地點: Black Mountain Middle School, Little theater

評分標準:

發音咬字(20%)，音色音準(20%)，歌曲技巧難度(15%)，感情表達(20%)，團隊精神(25%)

獎勵辦法:

學校將依各班比賽當天的表現給予適當的獎勵，所有參加的學生均可得到參加獎。

報名截止: 2017 年 12 月 16 日

報名方式: 請以電郵方式報名：nccs.Singing@gmail.com

報名時請提供以下資料：

1. 歌曲名稱及網址
2. 指導老師姓名及電郵和連絡電話，**表演隊伍請提供聯絡人(老師/家長/學生)的電郵及電話**
3. 班級
4. 表演班級，請提供所有表演學生姓名

抽籤日期: 2018 年 1 月 27 日

聯絡人: 杜婷婷女士/學藝活動組

nccs.Singing@gmail.com



San Diego North County Chinese School

2017-18 Chinese Group Karaoke Singing Contest Rules



Contest Date: February 3rd, 2018

Contest Time: 1:30pm to 3:00pm

Location: Black Mountain Middle School, Little theater

Eligibility: ALL credit class students are required to participate in this contest.

Other classes are welcome to participate. Contest teams are class based. Each team needs to have at least 7 students when registered. Due to time limitation, two to four teams will be selected to participate based on their performance at the vocal test date as well as the registration time. All voluntary teams need to follow the same rules listed here. The registration will be canceled if the music file is not submitted by deadline.

Songs: Please select one song of your choice. Please send the mp4 file of your selected song to nccs.Singing@gmail.com by 12/16/2017. Please make sure that the mp4 file contains only background music and has lyrics in subtitle.

Vocal Test Date: January 27th, 2018. The vocal test day timetable will be determined later and notification will be sent to the teachers.

Vocal Test Location: Black Mountain Middle School, Little theater

Grading System: Pronunciation (20%), Sound & Punctuation (20%), Technical difficulty (15%), Expression (20%), Team spirit (25%)

Awards:

Selected awards will be given to the teams based on their performance on contest day. All participants will receive participation award.

Registration Deadline: December 16th, 2017

Registration: Register by e-mail to nccs.Singing@gmail.com

Please provide the following information in the registration e-mail:

- 1) Chinese name of the song and link
- 2) Teacher's contact information, including name, e-mail address and phone number. **For non-credit class team, please provide the team leader's contact information (email and phone number).**
- 3) Class name
- 4) Non credit class teams need to provide list of participating students

Draw Date: January 27th, 2018

Contact Person: Ms. Tingting Du, NCCS contest committee
nccs.Singing@gmail.com